
 Rotary klub České Budějovice, D 2240 
IČ: 00665819, DIČ: CZ00665819 

 Zápis č. 1 ze schůzky 12. 7. 2017 
 

Prezident:   Petr Chmel, Vrábče 159, 370 01 České Budějovice 
mobil: +420 608 820 559 , e-mail: petr.chmel@acmail.cz 

Sekretář:  Vladimír Kojan, Zahradní 221, 373 67 Borek 
mobil +420 607 504 488, e-mail: kojan@volny.cz 

Meeting:   středa 19:00 hod, Hotel Malý pivovar, ulice Karla IV. č. 8-10, České Budějovice 
Číslo účtu:  77539231/0100, KB Č. Budějovice, IBAN: CZ 12 0100 0000 0000 7753 923, BIC: KOMBCZPP 
 

 

 
 

 

 
 Prezence 

● přítomen 

○ omluven 
v výjimka 
  

 Čestný člen (4) 

○ Domin František 
● Filla Jiří  

○ Potužník Josef 

○ Prokop Mojmír 
  

 
Aktivní člen 
(31) 

v Baláž Roman  

 Bárta Roman  

 Brož Adam 
● Brůha Jiří 
● Budovič Jan  
 Čapek Jiří 

● Chmel Petr 
 Fantyš Pavel 

○ Fencl Petr 
● Halla Tomáš  
● Hanzlík Pavel  

○ Jandík Vladimír  
● Kazil Antonín 
 Kočer Ivan  

○ Kojan Vladimír 
● Krejcar Eman  
● Krejčů Aleš 
● Kubeš Jan  
● Peřina Vladimír  
 Puffer Bohumír 
 Syllaba Jan 

○ Talíř Jaromír  

○ Thoma Juraj 
● Timr Martin 
● Trsek Jan 
 Uttl Milan 

● Vavroch Frant.  
 Vorel František 

 Voříšek Martin 
v Zahradník Jan 
● Zenkl Lumír 

 

Účast  45,2% 
aktivní člen 14 
čestný člen 1 
omluven 5 
výjimka 2 

doprovod 0 

 

Příští řádná schůzka 19.7.2017 Schůzka skončila ve 20,30 hod. 
Zapsal Pavel Hanzlík 

 

 

Schůzku zahájil a řídil prezident Petr Chmel 

 1. Návštěva dcery M.Timra, čerstvě provdané, přivedla s sebou kamarádku z 
pobytu v Seattle v USA, 
Brooke Kircher nás pozdravila a podala krátkou informaci o činnosti tamního 
Rotaract klubu jehož je členkou 
Doplnění od M. Timra: 
Má dcera Barbora se nyní jmenuje Soukupová J. Brooke šla v sobotu na svatbě 
za svědkyni. 
S Brooke se seznámila v tamním RTC, kterého byla prezidentkou. Tatínek 
Brooke je dlouholetý rotarián. Sama projevila zájem navštívit náš RC. 
Martin 
 
2. Eman Krejcar pohostil přítomné sklenkou sektu na oslavu nedávného 
narození vnučky Žofie 

 
3. Nový prezident Petr Chmel pozval nejprve přítomné po skončení schůzky do 
„ladírny“ a poté přednesl své základní představy o směřování klubu. 
Zdůraznil hned na úvod, že nechystá žádné revoluce. 
 
Brzy se dostal na téma přijímání nových členů, které by mělo být jedním z 
hlavních cílů klubové činnosti v nadcházejícím roce. 
K tomuto tématu se rozproudila živá, nezvykle otevřená diskuse, při které 
zaznělo mnoho různorodých názorů přítomných na : 
- výběr a způsob oslovení vhodných kandidátů 
- současné věkové složení členů klubu 
- profesní složení současné i budoucí 

- přijímání žen 
- motivaci k členství v Rotary 
- povědomí o Rotary 
- atmosféru na schůzkách 
 
Díky této dlouhé diskusi nedošlo prozatím na další prezidentova připravená 
témata, která budou na programu při příští schůzce. 
Diskuse ale přinesla pro všechny přítomné dobrou příležitost k tříbení názorů 
na budoucí směrování klubu a užitečné podněty k tomu, jak se na něm podílet. 
 
O jejím průběhu hodně vypovídají slova jednoho nejmenovaného člena, která 
jsem zaslechl když jsme se rozcházeli po jejím skončení : “Jedna z nejlepších 
schůzek v historii klubu.“ 
 
4. Děkuji Petru Fenclovi za to, že souhlasil s využitím jeho pěkné platformy 
zápisu schůzek i na další období a že mi nabídl pomoc s grafickými úpravami 
zápisů   
 
 
  
 

 


